
Zápis z porady vedení konané dne 17. 4. 2014 

Přítomni: Novotná Buršíková, Veselý, Šrubařová, Bartošek, Regner, Kohoutková, Matyska, 

Holub, Křenek 

Omluveni: Dostál, Račanský, Ledvinka 

Na první bod programu byli pozváni vedoucí oddělení. 

1. Program na výjezdní zasedání  

– Křenek prezentoval chystaný program „veletrhu“ na výjezdním zasedání.  

– Letošní veletrh bude více zaměřen na průřez činnostmi ÚVT, identifikaci překryvů a 

návazností.  

– Vedoucí oddělení zpracují činnosti svých oddělení do 3-10 okruhů – kompletní 

pokrytí činností oddělení, stručná charakteristika činností, kategorizace dle náročnosti. 

– Křenek rozešle prezentaci vedoucím oddělení, co nejdříve dodá další informace 

o celkovém plánovaném programu výjezdního zasedání.  

 

2. Hodnocení zaměstnanců 

– Hodnocení je za uplynulý rok – řazení do kategorií podle skutečně odvedené práce.  

– Diskuse o chápání kategorie „vizionář“ (ředitel pracovně přidal i rozměr „leader“) – 

lze mu samostatně svěřit práci, rozvede ji a dotáhne do konce. Schopnost odstupu od 

problému a návrhu i netradičního řešení, současně schopnost to realizovat (nikoli 

nutně sám, ale sestavit a vést tým), neřeší problém pouze z technologické stránky, 

vytvoří plán, rozmyslí postup, umí to řídit.  

– Diskuse o konkrétních osobách aktuálně zařazených v této kategorii.  

 

3. CERIT Science Park  

– Proběhla jednání s děkanem a členy vedení FI – na FI bude zde zřízeno pracoviště 

CERIT SP v čele s Romanem Čermákem (ředitel CERIT-SP). Dohled nad tímto 

pracovištěm bude mít skupina (poradní orgán buď ředitele CERIT-SP nebo děkana FI  

a ředitele ÚVT) s paritním zastoupením FI a ÚVT (zřejmě po 3 členech, za ÚVT 

ředitel navrhuje Veselého, Holuba a Šrubařovou). V první fázi se bude jednání této 

rady účastnit i ředitel ÚVT a děkan FI podle svých možností. 

– Postupně se z CERITu SP stane pracoviště na úrovni katedry (nutná změna statutu FI) 

s podobným principem dohledu 

 

4. CERIT-SC  

– Financování po skončení projektu OP VaVpI (tj. od 1.5.2014) je předmětem jednání 

s ministerstvem. V průběhu května by mělo být jasno, zatím bude dotováno 

z prostředků ÚVT.  

 

5. Ostatní 

– Příští kolegium proběhne 23. 4. Na programu bude definitivní rozhodnutí, co s logy na 

našich webech.  



– Diskuse Křenka s Rudou o specifických bezpečnostních požadavcích na poštu 

proběhne na výjezdní zasedání. 

– Přístupovky – Strejčková s Křenkem potřebují hovořit s ředitelem, proběhne po 

výjezdním zasedání.  

– Diskuse o guest účtech – souvisí s novou bezpečnostní směrnicí – ředitel čeká na 

návrat Vykopala. Ředitel podá na kolegiu informace o složení pracovní skupiny, první 

schůzka po výjezdním zasedání.  

– Kvestor rozhodl nesvěřit péči o IT na rektorátě ÚVT, bude třeba připravit odpovídající 

reakci (co tedy budeme zajišťovat a za co).  

– Kvestor poslal informaci o možnosti měnit investice za neinvestice z institucionální 

podpory, ÚVT nebude změnu požadovat.  

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


